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Dit jaar hebben KNBRD jeugd en KNBRD volwassenen de handen ineen geslagen. We 
zijn veel gaan samenwerken (d.m.v. o.a. overleggen, sparren voor nieuwe les ideeën), 
zodat de lessen voor de jeugd en volwassenen steeds meer op elkaar gaan aansluiten. 
De examens van beide lesuren waren dan ook op dezelfde dag (woensdag 22-01-2025).  

We zijn er trots op dat er op 22-01-2025 in totaal: 41 kandidaten geslaagd zijn voor hun 
(jeugd) KNBRD.  

Bij de KNBRD volwassenen is er weinig veranderd. We gaan door met de trainingen die 
gestructureerd worden aangeboden.                                                                                                        
Op de jeugd afdeling heeft er een verandering plaats gevonden in de teamleiders. Edwin 
van Rijn heeft vanaf januari 2025 het teamleiders stokje overgenomen van Frits-Jan.     
Wij willen Frits-Jan ook ontzettend bedanken voor zijn jaren lange inzet als Hoofdtrainer 
en hopen dat hij nu heel vaak kan gaan genieten van alle mooie reizen die hij gaat maken 
met zijn vrouw.                                                                                                                                                    

Het KNBRD jeugd team van trainers is in ontwikkeling. We hopen in de toekomst weer uit 
te kunnen groeien naar meer jeugdleden. Dit proberen we te doen door middel van meer 
reclame op de VRB Site, facebook,  activiteiten te organiseren buiten de zwemlessen 
(meedoen met evenementen die georganiseerd worden in andere zwembaden), na het 
zwemexamen een zwemles organiseren waar ook ouders aan mee kunnen doen. Dit is 
onder andere het oliebollen zwemmen en het ouder en kind zwemmen. De ouders die 
hebben deelgenomen aan deze lessen hebben dit als heel positief ervaren. Door de vele 
positieve reacties gaan we met deze evenementen door in de toekomst en eventueel 
komt daar een uitbreiding op.  De trainers van de Jeugd proberen de Lol bij de uitstroom 
groep erin te kunnen houden en dat zij door kunnen en willen stromen naar de KNBRD 
volwassen afdeling, zodat zij de nieuwe groep zijn die in de toekomst mee kunnen gaan 
draaien tijdens evenementen en bewakingen.  

Aan het begin van het seizoen was er duidelijk te merken dat er een terug loop was van 
het aantal leden. Mede door de frisse wind en enthousiasme bij de trainers zien we het 
aantal leden gelukkig weer stijgen.  

Na goedkeuring van de ALV op de begroting hebben we weer een mogelijkheid om oude 
materialen te vervangen voor nieuwe materialen, zodat de lessen en de lesstof 
aansluiten op de eisen die door de bonden worden gevraagd.                                                 
Doordat de afdeling KNBRD jeugd en KNBRD volwassenen de handen ineen hebben 
geslagen kunnen wij ook samen kijken naar nieuwe materialen, zodat wij effectief en 
duurzaam te werk gaan en kunnen wij samen kijken naar welke behoefte er is op de 
vereniging. Dit is niet het enige. Door nieuwe ontwikkelingen kunnen de leerlingen weer 
op een andere manier uitgedaagd worden en maken we de lesstof nog leuker en 
aantrekkelijker.  



De lesstof heeft een upgrade gehad en voldoet weer aan de juiste eisen. Een aantal 
trainers hebben een cursus gevolgd voor het ZRZ. Dit hebben zij ook positief behaald.                
Wat ook nieuw is is dat we bezig zijn met een lessencyclus ontwikkeling. Dit houdt in dat 
als we een lesgeven deze les 3 weken achter elkaar wordt geven. Het herhalen van de les 
heeft meerdere positieve effecten. Wanneer een kind een les mist heeft dit geen groot 
negatief effect op de zwemontwikkeling van het kind. Les 1 de lesstof is nieuw, les 2 de 
lesstof wordt herhaald en bij les 3 zit de lesstof zo goed als erin. Het de herhaling van de 
lessen slijt de stof beter in. Wel wordt er tijdens deze lessen cyclus een uitdagende 
moeilijkheidsgraad ingebouwd.  

Wat ook nieuw is dit jaar is de ouder betrokkenheid. Via de digitale leerweg We score 
hebben ouders inzage in hoe ver het kind is in hun zwem ontwikkeling. Na de les kunnen 
ouders altijd vragen stellen aan de hoofdtrainer. Er is bewust gekozen om niet de vragen 
tijdens de les te beantwoorden. We hebben maar 45 minuten en deze willen we met 
volledige aandacht bij de kinderen houden.  

Er is een hoop veranderd en er kan in de toekomst nog veel verbeterd worden. Heeft u 
vragen dan kunt u na de KNBRD jeugd lessen naar Edwin van Rijn en kijkt hij samen met 
de ouders naar de mogelijkheden en zoeken zij samen naar een passende oplossing.  

Voor vragen over de afdeling KNBRD volwassen kunt u naar Sylvia van der Spek.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

Edwin van Rijn en Sylvia van der Spek.  


